
 

19. dan, 3. 3. 2024. 

 

Nakana:  

Molimo za svaku ženu koja pati zbog rana 

izabranog pobačaja. 

 

Sveto pismo:  

Dođe neka žena Samarijanka zahvatiti vode. 

Kaže joj Isus: »Daj mi piti!« (Iv 4, 7) 

 

Razmatranje:   

Živimo nažalost u doba, kad logika nema puno 

posla u svijetu. Ogledajte se samo malo oko sebe. 

Naš se narod ponosi svojim velikim ljudima. On 

se ponosi svojim knezovima Domagojem, 

Branimirom, Trpimirom i tolikim drugima. I s 

pravom se ponosi. No što su oni drugo nego 

izdanci kršćanskih obitelji? Naš se narod ponosi 

svojih kraljevima Tomislavom, Krešimirom, 

Zvonimirom i drugima. I s pravom se ponosi. No 

što su oni drugo nego izdanci kršćanskih obitelji? 

Naš se narod ponosi svojim junacima kao 

Zrinskima, Frankopanima, Kružićima, 

Jurišićima, Jelačićima i bezbrojem drugih. No što 

su oni drugo nego izdanci kršćanskih obitelji? 

Naš se narod ponosi svojim velikim pjesnicima, 

piscima, umjetnicima, kao Gundulićem, 

Marulićem, Klovićem i tolikim drugima. No što 

su oni drugo nego izdanci kršćanskih obitelji? 

Naš se narod ponosi svojim svetim ljudima kao 

Tavelićem, Kažotićem, Markom Križevčaninom, 

Gracijem, Hozanom i drugima. No zar nisu oni 

najljepši izdanak kršćanskih obitelji? Naš se 

narod ponosi mukotrpnim predstavnicima 

hrvatskih seljaka kao Matijom Gupcem i drugima. 

No što su oni nego izdanak kršćanskih obitelji? 

Naš se narod ponosi svojim učenjacima kao 

Boškovićem, Bulićem i tolikim drugima. No što 

su oni drugo nego izdanci kršćanskih obitelji? 

Naš se narod ponosi i svojim velikim ženama, 

kao Katarinom Zrinskom, kraljicom Jelenom i 

tolikim drugima. No što su i one drugo nego 

izdanci kršćanskih obitelji? Što da dalje 

nabrajamo? 

Jedno je jasno, i ne treba dokaza, jer činjenice 

govore. Bez brojne i čestite djece, neće biti ni 

brojnih i čestitih odraslih pojedinaca, neće biti ni 

obitelji, a bez brojnih i čestitih obitelji ne će biti 

ni brojnoga  jakoga i zdravoga te za život 

sposobnog naroda. To svi znadu i to bi manje više 

svi htjeli. A pitam vas, kakova je to logika, kad se 

sve to znade, a s druge strane gledamo, kako se 

danas nekažnjeno izvršuju zločini na očigled 

vlasti, zločini koji znače presušenje izvora, 

odakle se pomlađuje narod? Kakova je to logika, 

velim, kad se sve to znade, a s druge strane 

gledamo, kako se gotovo nesmetano i nekažnjeno 

od strane tamnih elemenata poduzima sve, da se 

naša hrvatska mladež rastroje i štivom i filmom i 

drugim sredstvima? 

Brojna i dobra djeca po Božjem planu blagoslov 

su narodima. Sve što se protivi Božjim 

planovima mora da donese prokletstvo narodima. 

Logički dakle dužnost je sviju faktora, kojima je 

na srcu sretna narodna budućnost, da pomognu 

ostvarenje planova Božjih koje imade i s našim 

narodom, a koji mogu da budu samo blagoslov za 

nas. Ono što moli Crkva u misi za mladence, 

želio bih, da se ispuni nad svima hrvatskim 

mladencima: Bog Abrahamov, Bog Izakov i Bog 

Jakovljev budi s vama: On neka upotpuni svoj 

blagoslov na vama, da vidite djecu od svoje djece 

do trećega i četvrtoga koljena, a po tom da 

dostignete vječni neprolazni život! 

 

bl. Alojzije Stepinac, nagovor na otvorenju 4. 

socijalnog tjedna u katedrali (dio 3/3),  

3. 11. 1940. 

 

Molitva:  

Zdravo Marijo, milosti puna, Gospodin s tobom. 

Blagoslovljena ti među ženama i blagoslovljen 

plod utrobe tvoje, Isus. Sveta Marijo, Majko 

Božja, moli za nas grešnike, sada i na času smrti 

naše. Amen. 


